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{xtypo_quote}În ceea ce prive_te soarta deponeului ecologic, pentru majoritatea locuitorilor 
comunei Lupac, ultimele nout�ci nu sunt deloc îmbucur�toare.{/xtypo_quote}   



           Ministerul Mediului nu a cinut sub nici o form� cont de protestele acestora _i a dat aviz favorabil derul�rii proiectului de
realizare a managementului de_eurilor la Lupac. La conferinca de pres� din 8 februarie a acestui an, Sorin Frunz�verde,
pre_edintele Consiliului Judecean Cara_-Severin, a explicat cum va funcciona viitorul program de colectare a de_eurilor.
În principiu este vorba despre împ�rcirea judecului în _apte zone de colectare. Baza central� va r�mâne, bineînceles, la Lupac
care va deservi _i zona I, iar celelalte _ase zone vor fi deservite de staciile de transfer de la Bozovici, Pojejena, Oravica,
B�ile Herculane, Ocelu-Ro_u _i Semenic. Investiciile vor fi financate prin Programul Operacional Sectorial iar judecul
nostru se num�r� printre cele doisprezece din car� care beneficiaz� de financare prin acest program. 



           Pre�edintele Consiliului Judecean a ie�it la ramp� pentru a confirma 
practic victoria pe care institucia condus� de domnia sa a repurtat-o în
lupta cu locuitorii din Lupac. De la bun început s-a v�zut c� p�rerile,
doleancele _i manifest�rile de protest ale acestor cet�ceni nu au nicio
putere de convingere sau de înduplecare a autorit�cilor. Valoarea 
proiectului de peste cincizeci de milioane de euro a fost un motiv 
suficient pentru a se putea implementa politica pumnului în localitatea 
Lupac.  
Dezam�gitoare este îns� �i concluzia comisiei Uniunii Europene. 
Reprezentan�ii acesteia, aflaci pe 27 ianuarie la Bucure_ti, într-o 
misiune de evaluare a proiectului, au recomandat demararea în avans a 
achiziciilor publice prev�zute în cadrul proiectului. În baza acestei 
recomand�ri, Consiliul Jude�ean sper� c� va putea semna contractul de 
finan�are în luna aprilie a acestui an. A�adar, nimeni nu prea pare 
afectat de faptul c� aceast� investi�ie nu este sub nici o fom� dorit� 
da c�tre lup�ceni.
Totu�i, ei înc� mai cred în f�râma de speran�� care le-a mai r�mas. În 
urm� cu câteva luni ace�tia au ac�ionat în instan�� hot�rârea 
Consiliului Local Lupac prin care ale�ii locali dau und� verde derul�rii
acestui proiect.  Cum se vor pronun�a magistra�ii - în favoarea sau în 
defavoarea lup�cenilor -  probabil c� vom afla într-un interval destul 
de scurt, asta dac� lu�m în considerare &ldquo;graba&rdquo; Consiliului Judecean de a
pune în practic� tot ceea ce _i-a propus referitor la Lupac.
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